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 X     Gezaghebber dhr. J. Soliano 
 
 X     Gedeputeerde dhr. Abraham    
 
 X      Gedeputeerde mw. Cicilia 
 
  X      Gedeputeerde mw. Den Heyer  
 
         Eilandsecretaris dhr.C. Frans  
 
        Adjunct Eilandsecretaris R. Francees en mw. S. Janga 
   
   

NR. BESLUIT 

01 Het Bestuurscollege beslist conform advies en stemt in om betalingen van Bonaire lidmaatschappen ter 

deelneming aan brancheorganisaties, samenwerkingsorganisaties of belangenorganisaties via het OLB 

te laten verlopen. Tevens stemt het Bestuurscollege in om de lidmaatschapsfactuur van de Florida 

Caribbean Cruise Association (FCCA) te bekostigen. 

 

02 Het Bestuurscollege verzoekt de Eilandsecretaris om de toegezegde documenten in de 

Eilandraadvergaderingen door te geleiden naar de Eilandraad. Het betreft documenten inzake Casino 

recht, BOG N.V. 

 

03 Het Bestuurscollege beslist om per 1 november 2024 ondermandatering te verlenen aan de directeuren 

onder de volgende voorwaarden: 

- Er dient sprake te zijn van vastgesteld beleid door het bevoegd gezag; 

- Activiteiten vinden plaats binnen vastgesteld begroting. 

 

04 Het Bestuurscollege gaat akkoord met de reconstructie van de kaya Apelsina en beslist dat de 

directievoering uitbesteed wordt. 

 

05 Het Bestuurscollege stemt in met de voorgestelde gebieden (Gurubu, Pikeur, Rincon-Zuid en Nikiboko) 

en verzoekt Directie R&O om deze gebieden te reserveren voor project Bibienda pagabel. 
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06 Het Bestuurscollege heeft de opdrachtformulering vanuit de Klimaattafelontvangen en besproken. Het 

Bestuurscollege stelt een aantal wijzigingen in de formulering voor en gaat akkoord met de gewijzigde 

opdrachtformulering. Verzoek om de gewijzigde opdrachtformulering door te geleiden naar de voorzitter 

van de Klimaattafel. 

 

07 Het Bestuurscollege neemt kennis van de (openbare) brief van Pro Lagun en verzoekt de programma 

manager duurzaam afvalbeheer om een overleg in te plannen met de vertegenwoordigers van Pro 

Lagun. 

 

 


